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ZAPISNIK 

sa  16 . sjednice Općinskog vijeća Općine Murter- Kornati održane 27. prosinca 2018. godine sa 

početkom u 17,00 sati u prostoriji „Narodne knjižnice i čitaonice“ 

 

Sjednici su bili nazočni vijećnici: Venčoslav Skračić, Edo Juraga, Mateja Bašić, Maja Barešić, Enio 
Turčinov, Milan Ježina, Ivana Juran Magdić, Joso Mudronja, Ana Begić, Ivana Drescher,  

Odsutni: Vladimir Turčinov- opravdano 

Ostali nazočni: Toni Turčinov-načelnik OMK, Julia Ježina-donačelnica Općine Murter-Kornati, Melanija 
Turčinov Rameša-pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Murter-Kornati, Vesna Juran-
djelatnica OMK, Mirjana Jakovljević-djelatnica OMK, Mirna Donđivić-djelatnica OMK, Luka Ježina-
djeltanik OMK, Milan Turčinov 

Zapisničar: Vesna Juran 

Utvrđivanje kvoruma 

Predsjedavajući je izvršio prozivku vijećnika, nakon čega je konstatirao da je od jedanaest vijećnika 
nazočno deset vijećnika te da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 

Venčoslav Skračić: prvo želim svima čestitati Božić i Ivanama želim sretan imendan te se ispričavam  na 
malom zakašnjenju.  

 

SAT VIJEČNIČKIH PITANJA:  

Milan Ježina: možemo li znati što je bilo na sastanku sa lučkom upravom i gospođom Fržop. 

Toni Turčinov: mi nismo ulazili u detalje, kad dođe idejno rješenje onda ćemo napraviti javni skup, gdje 
ćemo dati svoja mišljenja i mi domaći ćemo dati neke inpute. Jadranka je suglasna kao i županija, zaštita 
okoliša isto. Svi znamo da su rive i brodovi pitanja koja nas bole i dugo vremena nam je to neriješeno. 
Svi ljudi će biti upoznati sa projektom. Ne znam ni ja ništa više. Dogovoren je obuhvat od tamo di Balara 
drži brod, od Duškovog magazina do pumpe. Taj dio ulazi sada u Lučku upravu a onda bi dogovorno 



kasnije komadali i stavljali u Lučku upravu. Smatram da je to jedan od bitnijih projekta jer sa time 
dobivamo preko 75 vezova, što jedrilica što glisera a opet ne uzimamo domaćima. Načelno je 
dogovoreno ali ništa neće proći da ovo vijeće ne digne ruku. 

Venčoslav Skračić: zašto se dopisi koji su protokolirani na općinu i naslovljeni na predsjednika O.V. na 
ruke ne dostavljaju?  

Toni Turčinov: gospodine predsjedniče na koji dopis točno mislite ? 

Venčoslav Skračić: imao sam od Murterina pritužbe više puta  

Toni Turčinov: kako dopisi dolaze do mene tako bi trebali i doći do vas. Ako neki dopis nije došao ja 
mogu sankcionirati, ali vam ne mogu trenutno odgovoriti zašto to nije došlo do vas. Ako je i napravljen 
neki propust, napravljen je jednom ne sigurno više puta. Kao vi vidite u tome neku nečasnu radnju i da 
vas netko namjerno zapostavlja, možemo to istražiti. 

Melanija T. Rameša: svaki dopis se uputi na vašu adresu ali za svaki slučaj ćemo provjeriti. Bilo bi dobro 
da nam kažete o kakvom se dopisu radi.  

Venčoslav Skračić: ja načelniku moram izraziti negodovanje zato što kad vi govorite ja vas ne prekidam, 
a kada je govorim onda bi volio da se i meni ne upada u riječ ipak ja predsjedavam ovim vijećem. 
Poštovanje prema predsjedniku vijeća ni prometni redar ne iskaziva u putu ne javljajući se, a zna 
napisati kaznu. I imam jako puno pritužbi. Ja sam ga upozorio kod Dane Ježine, na domjenku koji je 
organizirala općina, a ja ne znam ni tko ni šta, samo sam dobio poruku poslovne tajnice da dođem na 
taj domjenak i po tom domjenku se ravna rad općinskog vijeća, po tom domjenku se saziva općinsko 
vijeće i donosi proračun koji je temeljni dokument funkcioniranja ove općine, jel tako Mirna. Koji nije 
donesen u zakazano roku, znači 15.11. a to nije obvezujuće, ja znam da to nije obvezujuće, ali mora biti 
dostavljeno uključujući i predsjedniku vijeća. Znači da je domjenak već plaćen unaprijed. Jer se plaća iz 
prošle godine, ovo je 16 sjednica, na 14 sjednici kad je bilo vaše predstavljanje i kad smo mijenjali 
poslovnik vi ste niste pojavili, niste  ste udostojili doći jer ste lobirali po ministarstvima za veće interese. 
Ja se pitam kako stipendisti mogu za blagdane dobivati stipendije, a ja sam član i Edo čini mi se, sve 
ovo što govorim je provjerljivo i činjenično. Znači, stipendije se isplaćuju studentima da bi odili po 
Beogradu, lumpovali i trošili na kokain.  Tako kaže narod, kojeg ja predstavljam i čije mi novce trošimo. 
Ja sam prošli proračun potpisao i zovem općinskog načelnika a on se ne javlja. On meni porukom 
odgovara. Ja sam na sastanku, sa ministrom itd. Dolazim na općinska vrata koja su manje  više 
zatvorena. Optužuje me se da teroriziram Melaniju, trudnicu, jačmer mi nije izašao. Melanija, da li sam 
te kada maltretirao? 

Melanija T. Rameša: ne slažem se da su naša vrata zatvorena.  

Venčoslav Skračić: znači, ja kad dođem kod poslovne tajnice i najavim se u ured načelnika a prije toga 
javljam se zamjenici načelnika koja je moja stranačka kolegica i dolazim u ured poslovne tajnice i 
najavim se da bi kod načelnika, ona kaže da će pogledati, a on kaže da ima sastanak u Tisnome, ja 
poljubim vrata i idem, eto takav je odnos prema predsjedniku O.V. koji potpisuje proračun sa kojim je 
on gorivom došao do Tisnog. Ja sam bio vijećnik i u prošlom sazivu i Edo, jedini od nazočnih uz načelnika 
i Petra kojeg nema  i nije se ispričao jer je formalno pravno on vijećnik danas i on je jedanaesti. Imamo 
kvorum, apsolutno proračun možemo donijeti, nema uopće dileme. Koliko znam Petra smo zamijenili 
sa vijećnikom. Znači, poslovna tajnica nije se udostojila primiti predsjednika vijeća. A htio sam reći da 
sam u prošlom sazivu koristio, Melanija je bila rekla da pravo na službeni auto imaju predsjednik O.V. 
i načelnik. Jedan puta smo Julija i ja išli službeno u općinskom automobilu na zadnji sabor od HDZ-a. i 
to je jedino korištenje od moje strane. Jedan puta smo koristio službeni auto i išao na stranački sastanak 
HDZ-a, zato jer obnašam i tu dužnost.  



Mirna Donđivić: vi nitko nemate pravo koristiti službeno vozilo za stranačke skupove. Nikakve. Ni 
načelnik i vi. Pročitajte zakon pa čete znati za što se službeno vozilo može koristiti.  

Venčoslav Skračić: sve je evidentirano i utuživo. Zato sam namjerno ovo rekao, a ja za to znam. zna 
Enio, on je bio vijećnik u zadnjem sazivu općine Tisno.  

Toni Turčinov: ja mislim da je svaka moja riječ suvišna i da ste vi sve točno rekli, i ja molim da u zapisnik 
uđe od riječi do riječi. Ja se ispričavam ako ste vi osjetili nelagodu i ako smo povrijedili vaš status 
predsjednika jer ja mislim da ste vi jedna dobra osoba, ali mislim da morate poraditi na nekim stvarima. 
Sve ste vi rekli, ja se slažem sa zapisnikom, nemam riječi. 

Venčoslav Skračić: ja se ne osjećam povrijeđeno nego štitim dignitet prvo Republike Hrvatske drugo 
Općine Murter-Kornati, ne štitim sebe osobno niti bilo koga, nego ove općine. nego prenosim, jer me 
narod birao  i ja odgovaram svom narodu. Sa punim pravom, sve što sam izrekao stojim iza toga, 
100,200,300 posto. Rekao bi jedan moj kolega 200%, a ja kažem 300%, evo neka i to uđe u zapisnik i 
neka se od riječi do riječi citira. Sve što sam rekao neka me se citira. Ima li još to pitanje. Sat viječničkih  
pitanja je otvoren. Edo imaš li pitanje, Ivane, jel Ivane imaju, Ivana za pase, to je tvoja tematika. Mateja 
jesam li u čemu povrijedio poslovnik? Kolegice Ivana imate li vi pitanja? Vi ste iz grada Vodica imate 
veće iskustvo nego mi. Ako nema pitanja krećemo da dnevnim redom. 

 

DNEVNI  RED 

1. Usvajanje zapisnika sa 15. sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 

2. Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Proračuna Općine Murter-Kornati za 2018. godinu 

3. Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Plana razvojnih programa Općine Murter-Kornati za 2018. 

godinu 

4. Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

Općine Murter-Kornati za 2018. godinu 

5. Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Murter-

Kornati za 2018. godinu 

6. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u zdravstvu i socijalnoj skrbi Općine 

Murter-Kornati za 2018. godinu 

7. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 2018. 

godinu 

8. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Općine Murter-Kornati za 2018. 

godinu 

9. Prijedlog Proračuna Općine Murter-Kornati za 2019. godinu 

10. Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Murter-Kornati za 2019. godinu 

11. Prijedlog Plana razvojnih programa Općine Murter-Kornati za 2019. godinu s projekcijama za 

2020. i 2021. godinu 



12. Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2019. 

godinu 

13. Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2019. 

godinu 

14. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 2019. godinu 

15. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Općine Murter-Kornati za 2019. godinu 

16. Prijedlog Programa javnih potreba u zdravstvu i socijalnoj skrbi Općine Murter-Kornati za 

2019. godinu 

17. Prijedlog Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada 

u prostoru na području Općine Murter-Kornati za 2019. godinu 

18. Prijedlog Programa utroška dijela boravišne pristojbe namijenjene poboljšanju uvjeta boravka 

turista na području Općine Murter-Kornati za 2019. godinu 

19. Prijedlog Odluke o zaduživanju Općine Murter-Kornati 

20. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka zastupljenih u 

Općinskom vijeću Općine Murter-Kornati za 2019. godinu 

21. Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Općine Murter-Kornati za 2018. godinu i 

Godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite za 2019. godinu 

22. Prijedlog Zaključka o prijedlogu za imenovanje sudaca porotnika Općinskog suda u Šibeniku 

 

Toni Turčinov: imamo dvije nadopune.  

23. Prijedlog Odluke o donošenju IV. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Murter-

Kornati 

Mislim da bez plana jedna općina ne može funkcionirati. Nije se mijenjalo ništa što bi moglo 

utjecati na bilo kojeg žitelja Murtera nego samo na javno dobro, tako da smatram da ova točka 

mora biti uvedena u dnevni red.  

24. Prijedlog Odluke o izradu UPU Raduč i s tim povezane V. Izmjene i dopune Prostornog plana 

uređenja Općine Murter-Kornati 

Radi se o UPU Raduč. Na samom vrhu Raduča, radi se o projektu Jadranskog centra te moramo 

raditi UPU da bi mogli graditi. Sve je dogovoreno sa gosp.  Lučev i sa Uredom za prostorno 

uređenje  u Šibeniku tako da ne vidim zašto ove dvije točke ne bi ušle a na kraju puno smo 

uložili u taj projekt da bi sada stali ili da ne bi ta UPU odradili.  

 

 

 



Dnevni red nakon nadopune glasi:  

DNEVNI  RED 

1. Usvajanje zapisnika sa 15. sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 

2. Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Proračuna Općine Murter-Kornati za 2018. godinu 

3. Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Plana razvojnih programa Općine Murter-Kornati za 2018. 

godinu 

4. Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

Općine Murter-Kornati za 2018. godinu 

5. Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Murter-

Kornati za 2018. godinu 

6. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u zdravstvu i socijalnoj skrbi Općine 

Murter-Kornati za 2018. godinu 

7. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 2018. 

godinu 

8. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Općine Murter-Kornati za 2018. 

godinu 

9. Prijedlog Proračuna Općine Murter-Kornati za 2019. godinu 

10. Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Murter-Kornati za 2019. godinu 

11. Prijedlog Plana razvojnih programa Općine Murter-Kornati za 2019. godinu s projekcijama za 

2020. i 2021. godinu 

12. Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2019. 

godinu 

13. Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2019. 

godinu 

14. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 2019. godinu 

15. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Općine Murter-Kornati za 2019. godinu 

16. Prijedlog Programa javnih potreba u zdravstvu i socijalnoj skrbi Općine Murter-Kornati za 

2019. godinu 

17. Prijedlog Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada 

u prostoru na području Općine Murter-Kornati za 2019. godinu 

18. Prijedlog Programa utroška dijela boravišne pristojbe namijenjene poboljšanju uvjeta boravka 

turista na području Općine Murter-Kornati za 2019. godinu 

19. Prijedlog Odluke o zaduživanju Općine Murter-Kornati 



20. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka zastupljenih u 

Općinskom vijeću Općine Murter-Kornati za 2019. godinu 

21. Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Općine Murter-Kornati za 2018. godinu i 

Godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite za 2019. godinu 

22. Prijedlog Zaključka o prijedlogu za imenovanje sudaca porotnika Općinskog suda u Šibeniku 

23. Prijedlog Odluke o donošenju IV. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Murter-

Kornati 

24. Prijedlog Odluke o izradu UPU Raduč i s tim povezane V. Izmjene i dopune Prostornog plana 

uređenja Općine Murter-Kornati 

 

Venčoslav Skračić: tko je za ovakav dnevni red:  

 

• Dnevni red sa nadopunom prihvaćen je sa 7 glasova ZA 1 PROTIV i 2 SUZDRŽANA 
 

1. Usvajanje zapisnika sa 15. sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 

 

• Zapisnik sa 15. sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati prihvaćen je sa 9 glasova ZA 

i 1 SUZDRŽAN 

 

2. Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Proračuna Općine Murter-Kornati za 2018. godinu 

 

Mirna Donđivić: ovo su druge izmjene i dopune proračuna. Proračun se povećava za 137.700 kn. imate 
sve po pozicijama i programima gdje je bilo povećanje. U konačnici to je ispalo 137.700 u plusu. Nema 
smisla čitati stavku po stavku. U ovim drugim izmjenama da su naši prihodi dosta dobro ostvareni. 
Realni naši prihodi biti će ove godine oko trinaest milijuna i to su najviše porezi. Isto tako rashodi su 
raspoređeni po izvorima financiranja. Izvanrednih situacija nigdje nije bilo. Na početku godine se ne 
može u lipu planirati, uvijek se nešto događa zato i postoje rebalansi.  

Venčoslav Skračić: kolika je bila stavka za reprezentaciju?   

Mirna Donđivić: imali smo tu stavku oko 150.000 kuna, ali tu ne ulazi samo reprezentacija, nije to samo 
ured načelnika. Tu su svi značajni datumi i promidžbe općine te razna događanja ljeti. Sve je u tom 
rashodu.  

Toni Turčinov: bila nam je predsjednica  

Venčoslav Skračić: koliko je u petomu razredu, to je zadnji, jeli tako? 

Mirna Donđivić: koji peti razred? 

Venčoslav Skračić: do koliko mi vodimo, do trećeg razreda proračun.  



Mirna Donđivić: je, proračun zakonski se daje na trećoj razini 

Venčoslav Skračić: a peta? 

Miran Donđivić: to je za mene. Analitika.  

Venčoslav Skračić: koliko se potroši za općinsko auto?  

Mirna Donđivić: mi imamo naš auto na leasing, a mjesečna rata je negdje oko četiri i nešto tisuće kuna.  

Venčoslav Skračić: to su ukupni troškovi auta, bez goriva 

Mirna Donđivić: a to ide posebno.  

Venčoslav Skračić: to je istoj stavci, reprezentaciji 

Mirna Donđivić: ne nije to u reprezentaciji, energija je jedna stavka a reprezentacija je druga stavka. 
Čak se ta stavka za 10.000 kn smanjuje, jer sam planirala u ovoj godini pedeset, a nećemo potrošiti niti 
četrdeset.  

Venčoslav Skračić: ja sam kroz više vijeća pitao za asfaltiranje, žao mi je što nema Petra, on je davao 
neke odgovore. Rekao je da će se u proljeće rupe pokrpati, imamo ih po Lokvicama, a to nisam vidi u 
godišnjem izvješću. Imali smo npr. kada sam upozorio kada smo mijenjali zapisnik, onda sam pitao za 
asfaltiranje nerazvrstanih cesta, pa smo imali onaj jedan lapsus, tipfeler ili pogrešku u pisanju, ako se 
sjećaš Melanija, znači ja sam potpisivao gdje smo imali 350.000 kuna utrošeno za nerazvrstane ceste, 
pa se onda to smanjilo na 50.000  a nije bilo usvojeno pa sam bio upozoravao tu stavku  i bio sam 
upozoravao i u uredu državne uprave. Sve što je usvojeno na vijeću mora biti, nema naknadnog 
mijenjanja. Mi smo mijenjali tu stavke za nerazvrstane ceste gdje se dizalo iz 350.000 kuna je došlo na 
50.000 kuna. Znači, sve što je bilo usvojeno na vijeću je bilo tako usvojeno. Pa me zanima  

Mirna Donđivić: ma kada je to bilo?  

Melanija T. Rameša: pogreške u radnim materijalima se događaju svakodnevno.  

Mirna Donđivić: ako se nisi sada snašao, ali uz proračun, izmjene i dopune imamo ove programe po 
kojima se radi gdje je svugdje navedeno uređenje nerazvrstanih cesta, geodetske usluge 

Venčoslav Skračić: mislim na programe ne na proračun. Pa me zanima kako je to popraćeno u ovim 
izmjenama. Ja pitam za programe koje smo usvojili ne znam da li je to bilo izmjena i dopuna ili kod 
usvajanja programa na godišnjoj razini.  

Toni Turčinov: pisale su dvije tri ulice, ali mi se nismo asfaltirali dvi tri  nego jednu. Pisalo je Lokvice a 
mi smo asfaltirali ovu … 

Venčoslav Skračić: nije nego je pisalo Podvrtaje, Murterskih brašćin i Bažokićeva, znači asfaltirala se 
Bažokićeva sada, nešto se asfaltiralo na Slanici, tamo u Turističkoj, asfaltirao se odvojak u Žutskoj koji 
su prilazi putovi Lovriću i tamo je drugi što nije Žutska ulica nego je Murterskih brašćin a drugi je 
odjeljak kod Skalinade, između Skalinade i Šime kozlakova, da budem precizniji. Znači u tom 
kontingentu se asfaltiralo to, a ulica Podrvtaje se do danas nije asfaltirala.  

Toni Turčinov: koja ulica Podvrtaje  

Venčoslav Skračić: to je kad izlazite iz Čigrađe i idete pravo gore, put starog Murtera, odnosno sv. Roka, 
ajmo reći prije Švite.  

Mateja Bašić: to je Zadvorje.  



Venčoslav Skračić: pardon ispričavam se.  

Toni Turčinov: Zadvorje nije asfaltirano iz razloga jer je prošao vodovod i još čekamo neke stvari, onda 
ćemo asfaltirati. Mo možemo sve asfaltirati a ne moramo niti jednu. A vi gospodine predsjedniče bi 
bilo jako dobar revizor.  Bilo bi najbolje da se vi kandidirate na načelnika općine pa će vi onda donositi 
prijedloge. Ja mislim da svima ljudima treba omogućiti pristojan prilaz ulici. Dobili smo ga ja i vi pa zašto 
ne bi i oni.  

Venčoslav Skračić: prvo ste me nazvali Venčo, a onda me nazivate gospodine predsjedniče. Ja se ne 
sramim svog imena ni porijekla ni genetske ni krvne pripadnosti. Mene cili Murter pozniva ko Venčo a 
i šire. Poslije ste me zvali sa gospodine predsjedniče pa onda vidim da imate nešto na osobnoj razini 
prema meni.  

Toni Turčinov: ni u ludilu.  

Venčoslav Skračić: za lude postoji institucija koja je ludnica. Zato šta su mene pitali stanovnici pojedine 
ulice npr. Šibenske ulice to je prije Bansege, i ta ulica ima naziv, a zove se Šibenska ulica, ako se ne 
varam 

Toni Turčinov: nije Šibenska nego Modravska  

Venčoslav Skračić: Modravska, ispričavam se. u Modravsku ulicu je došla rasvjeta i asfalt.  

Venčoslav Skračić: znači, Šibenska ulica je dan danas neasfaltirana  

Toni Turčinov: nije istina gospodine predsjedniče, Modravska ulica je  

Venčoslav Skračić: Modravska, ispričavam se, opet sam zamijenio.  To je ulica između Cigle i Bansege. 
I ta ulica ima naziv Modravska ulica. Sada smo precizni. Bilo je zahtjeva, to mi je pročelnica rekla, ali da 
je načelnik odlučio da se moraju asfaltirati ulice koje su odjeljci, a ova ulica ima naziv, a ovo su odjeljci 
Žutske i onda se prvi put spominje to ime u izvršenju proračuna. Prioriteti su asfaltiranje di nema nikoga 
pa onda ovo što je ucrtano. Moj stav generalni i zato ovo i govorim da se prvo treba sređivati javna 
infrastruktura i vlasništvo općine, ne voditi neke revolucije radi kupovanja glasača. Znači prvo se 
moraju asfaltirati murterske ulice a ne obrnuto. Mi prvo asfaltiramo ono što nije naše, trošimo općinski 
proračun i asfaltiramo ono što nije naše i podilazimo privatnicima, nemojte mi upadati u riječ.  Hoću 
reći to što sam rekao.  

Toni Turčinov: bilo bi dobro da se vratite na dnevni red. 

Venčoslav Skračić: to je dnevni red i stavka proračuna. Mirna dopusti da ja dovršim, ja sam predsjednik 
vijeća ja sam tebe pitao, ja idem u analitiku krajnju. Imam pravo na to kao murterin i korisnik proračuna. 
Ovo govorim iz svojstva punioca proračuna. Ja ga punim.  

Mirna Donđivić: ti govoriš o izvršenju proračuna, mi ovdje imamo rebalans. Mi ćemo tek u 4 mjesecu 
moči raspravljati što se napravilo, a ne sada. Proračun se može ostvariti samo 50%. i u 4 mjesecu kada 
bude izvršenje za 2018. e onda možemo raspravljati što se napravilo i što se nije napravilo. Ovo je 
proračun koji je donesen, rebalans, a što će se ostvariti a što ne to ćemo u 4 mjesecu raspravljati. Nema 
razloga da se sada o tome natežemo. 

Venčoslav Skračić:  ne natežemo se, ja samo iznosim činjenice. Ja sam čita drugu točku dnevnog reda 
koja glasi Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Proračuna Općine Murter-Kornati za 2018. godinu, znači nama 
su na snazi još sada ako se ne varam ispravite me. Nama su na snazi prijedlog izmjena i dopuna prvih 
proračuna OMK dok ne usvojimo druge.  

Mirna Donđivić: tako je. Ali izvršenje  



Venčoslav Skračić:   pusti ti izvršenje, kad mi dojdemo 

Mirna Donđivić: nema izvršenja, ono je tek u 5 mjesecu.  

Venčoslav Skračić:  sama si rekla na prošloj sjednici tj. na pretprošloj na 14 sjednici i kad načelnik nije 
došao i da za vrime Ivana Božikov načelnika koji je bio prije smjene vlasti nije se dogodilo da na izvršenju 
proračuna nije bio načelnik. Kad je bilo izvršenje proračuna nije bio načelnik, ja sada koristim prvu 
prigodu pošto načelnik, gospodin Toni Turčinov se ne udostojava javljati na telefon, odazivati, 
zaključavati, odbijati suradnju bilo kakvu onu najljudskiju onda sam primoran ovako pitati. Mislim da 
za to imam pravo. Ako Mirna nemam pravo  

Mirna Donđivić: ma daleko od toga. Ali ne želim da miješaš proračun i izvršenje 

Venčoslav Skračić:  ne miješam  

Mirna Donđivić: to je tek nešto drugo.  

Venčoslav Skračić:  ja se ne mišan u proračun, jesam šta rekao o proračunu 

Mirna Donđivić: nisi 

Venčoslav Skračić:  pa onda, ja se vračam na to, na analitiku i koristim prigodu zato što na pretprošloj 
sjednici vijeća ti si nazočila, jesam li šta pogriješio i krivo rekao, ima li još tko pitanje, ako nema stavljam 
je na glasovanje.  

 

• Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Proračuna Općine Murter-Kornati za 2018. godinu prihvaćen je 

sa 9 glasova ZA i 1 PROTIV 

 

3. Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Plana razvojnih programa Općine Murter-Kornati za 2018. 

godinu 

Mirna Donđivić: to je ista stvar. Cifre su pokupljene iz izmjena i popuna. U zakonu o proračunu mora 
to biti raspoređeno. To su projekcije tih programa. Tu su male izmjene, sve je iz rebalansa s time da su 
tu još projekcije za 2019 i 2020. godinu.  

Venčoslav Skračić:  ja bi imao i za ovo nešto reći ali vidim da niste blagonakloni u ovo blagdansko 
vrijeme prema meni onda ću preskočiti.  

 

• Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Plana razvojnih programa Općine Murter-Kornati za 2018. 

godinu prihvaćen je sa 9 glasova ZA i 1 PROTIV 

 

4. Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2018. godinu 

 

Venčoslav Skračić:  evo dajem riječ načelniku pa onda dalje. 



Toni Turčinov: ovo je isto vezano za izmjene i dopune. Samo je raspoređeno odakle dolaze sredstva i 
gdje smo iz utrošili i kolike su razlike, ako imate da vam nešto smeta predsjedniče molim vas da pitate 
mene ili Mirnu, Luku. Ja ne bi prolazio to sve iz razloga što se sjednica odužila što smatram nepotrebnim 
tako da one bitne stvari nećemo moći tako dobro odraditi. Ako imate koje pitanje slobodno pitajte.  

Venčoslav Skračić:  ima li pitanja? Komentirati, reći, pitati. Svi smo na raspolaganju i ja isto. Osobno i 
kao predsjednik općinskog vijeća. Ako nema, onda stavljam 4. točku dnevnog reda na glasovanje. 

 

• Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

Općine Murter-Kornati za 2018. godinu prihvaćen je sa 9 glasova ZA i 1 PROTIV 

 

5. Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine 

Murter-Kornati za 2018. godinu 

Toni Turčinov: to je ista stvar predsjedniče samo su razvijene u člancima  

Mirna Donđivić: to je sve u proračunu komunalna infrastruktura, održavanje. Jedino što se mora u 
programima staviti izvore financiranja što mi raspoređujemo od prihodovne strane i tu je došlo do 
nekih manjih izmjena. To se odnosi na čišćenje javnih površina, plaža, zelenih površina, parkova, 
nerazvrstanih cesta, poljskih putova, javne rasvjete, groblja, općinskih objekata i to je to. koliko 
planiramo koliko će se utrošiti i iz čega će se to financirati, iz prihoda za posebne namjene, općih 
prihoda, viška prihoda i od pomoći. Znači prohodi za posebne namjene to je komunalni doprinos, 
komunalna naknada, boravišna pristojba, opći prihodi i primici  to su svi porezni prihodi. 

Venčoslav Skračić:  ako nema pitanja ovu točku stavljam na glasovanje. Tko je za petu točku dnevnog 
reda.  

• Prijedlog Izmjena i dopuna (II) Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Murter-

Kornati za 2018. godinu prihvaćen je sa 9 glasova ZA i 1 PROTIV 

 

6. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u zdravstvu i socijalnoj skrbi Općine 

Murter-Kornati za 2018. godinu 

 

Mirna Donđivić: tu imamo jedinu izmjenu što smo mi u proračunu bili planirali i hitnu službu koja nije 
profunkcionirala. Ta se stavka skinula jer se neće ostvariti.  

Venčoslav Skračić:  ima li tko pitanje? Ako nema stavljam šestu točku na glasovanje. Tko je za? 

 

• Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u zdravstvu i socijalnoj skrbi Općine 

Murter-Kornati za 2018. godinu prihvaćen je sa 9 glasova ZA i 1 PROTIV 

 



 

7. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 

2018. godinu 

Mirna  Donđivić: ista stvar. Tu imamo posebni program. Imamo u proračunu za kulturu on se povisuje, 
a to se odnosi na povećanje, jedan mali dio na knjižnicu. Ovo drugo se odnosi na udruge Murterske 
poklade, kulturna umjetnička društva i sve  te djelatnosti vezao za manifestacije. 

Venčoslav Skračić:  Luka imaš ti šta dodati, ako nemaš onda stavljam sedmu točku za glasovanje, tko je 
za? 

• Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 2018. 

godinu prihvaćen je sa 9 glasova ZA i 1 PROTIV 

 

8. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Općine Murter-Kornati za 

2018. godinu 

 

Mirna Donđivić: Ove izmjene odnose se izričito na sportsku dvoranu, tu imamo neko povećanje od 10 

tisuća kuna zbog energije koju mi plaćamo za dvoranu, prije je bilo 205 tisuća a sad je 215 tisuća, evo 

to možete vidjeti u proračunu. 

 

Venčeslav Skračić: Ima li tko pitanja? Ako nema onda stavljam 8. točku dnevnog reda na glasovanje. 

 

•  Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Općine Murter-Kornati za 2018. 

godinu prihvaćen je sa 9 glasova ZA i 1 PROTIV 

 

9. Prijedlog Proračuna Općine Murter-Kornati za 2019. godinu 

  

Mirna Donđivić: Uz proračun dobili ste programe o kojima smo sada pričali , o izmjenama. Ja vam mogu 
jedino reći da je proračun za 2019 da je veći za jedno 5 miliona kuna otprilike, s tim što mi paniramo 
da ćemo u ovoj godini povući i neka sredstva iz proračuna od 4 miliona, tako da je ovaj proračun veći 
pa iznosi 21 milion 887 tisuća Što se tiče samoga proračuna imamo tu, u ovoj godini bi išli, ovi programi 
Općinsko vijeće to je sve uhodano opći ti rashodi koji prate općinu, jedinstveni upravni i to, imamo 
održavanja ova, plaže, javna površina to je sve na nivou prošlog proračuna. Što se tiče programa 
gradnje za 2019 godinu iznosi 12 miliona i 540 tisuća a najvećim djelom se odnosi na javnu rasvjetu, i 
ta sredstva planiramo povući od  zaduženja i to milion i pol kuna, to su najveća naša ulaganja. Zatim 
imamo vrtić, 3 miliona kuna u sljedećoj godini mislimo utrošiti za izgradnju vrtića. Eto to su ta dva 
najveća programa koji su planirani za 2019. godinu uz to i uređenje plaže Slanica i okretište za autobus 
i arheološki park Colentum, športski centar Murterski škoji, ne trebamo nabrajati. 
Toni Turčinov: Mirna molim te mogu li ja sada. Znači nije upitno da bilo tko od vijećnika ima neki dobar 
prijedlog, proračunske stavke, može se uvijek na rebalansima nešto dodati, tako da uopće nije upitno 
da mi to nećemo staviti bez obzira na koalicijske i ne koalicijske dogovore, mi smo uvijek otvoreni za 



suradnju, samo eto treba surađivati. Tako da ovaj papir što stoji ispred nas nije neki bauk mi to svi 
shvaćamo nekako previše fiktivno i previše ga gledamo u crti da se to mora, treba se raditi što je 
najpotrebnije za naš narod i za našu dicu makar to i ne bilo u proračunu. 

Venčeslav Skračić: Evo ja ću odgovoriti tj. izraziti svoje negodovanje za ovo je mislim da su dokumenti 
temelj Općine i da ih treba poštivati ma kakvi oni bili da moramo poštovati proceduru kakva je 
propisana a ne ih banalizirati i sve je nebitno ja se s tim ne mogu i nikad se neću složiti i iskazivan 
negodovanje. Puno negodovanje do granice da se dignem i idem ća ali ću biti pristojan i to odraditi do 
kraja. Zato što me ovaj odgovor nimalo ne veseli, nisan zadovoljan nikako.  

Toni Turčinov: Ja nisam rekao da će se raditi ništa važno. 

Venčeslav skračić: I moram također upozoriti da do 15.11.2018. nikakvi materijali nisu bili dostavljeni 
kako meni tako ni donačelnici tvojoj, Juliji Ježini koja je tvoja zamjenica ujedno. Ako krivo govorim nek 
me netko ispravi, ne znam Luka do kad ste imali neke radne materijale, i moram reći da ova sjednica 
na ovaj datum je sazvana iz toga razloga zato što mora proći pet dana, a materijali nisu bili gotovi, u 
četvrtak su bili gotovi ili u petak. Znači ja moram biti tu 24 sata, stati tu isprid ka pas i čekati da se 
spremu materijali, ja to, imam ja i drugoga posla, i moraju ljudi raditi i živiti a ne čekati volju i samilost 
nekoga a naročito kad si u poziciji predsjednika općinskog vijeća, ona je pomaknuta na ovaj datum na 
Ivanju 27-ga iz razloga što mora po pravilniku mora biti pet dana prije predana. Melo dozvoli da 
završim. 

Toni Turčinov: Predsjedniče u pravu si. 

Venčeslav Skračić: Uz dužno poštovanje drugome spolu i drugome stanju, blaženom stanju kako kažu, 
valjda mi neće jačmen izaći a kad nije do sad neće ni od sad. Evo Juliji je izaša na domjenku, šta nije 
tako. 

Julija Ježina: Ajde Venčo molim te završi pa ćeš meni dati rič pošto ste me toliko puta prozvali, molim 
te samo nastavi. 

Venčeslav Skračić: Zato mislim da suradnja po mome ne funkcionira i ta nazovimo je podrška od strane 
HDZ-a HDS-u, ne funkcionira apsolutno, apsolutno ne funkijonira i to moram naglasiti i izraziti također 
negodovanje. Jedan put sam putovao s Juliom na stranački domjenak, domjenak u Zagreb sa 
automobilom u vlasništvu Općine Murter-Kornati tj. s pasatom novim koji smo zamjenili a za koji se još 
dan danas plaća leasing, jeli tako Mirna? 

Mirna Donđivić: Tako je. 

Venčeslav Skračić: Onda sam dužan i to reći, znači suradnja koalicije , da znate vijećnici svi, dajem vam 
na znanje da pisane koalicije između HDS-a i HDZ-a nema u općini Murter-Kornati. Tako da mi nemamo 
obavezu ali mi smo i dalje pokazali dobru volju i želju za suradnjom. Znači koalicije formalne u Općini 
Murter-Kornati ili na otoku Murteru nema. Ja je nisam potpisa ja sam jedini ovlašten potpisati koaliciju 
između HDS-a i HDZ-a, ja to nisam napravija. To nije potpisano nikada. 

 Toni Turčinov: Predsjedniče Znači mi nismo u koaliciji?! 

Venčeslav Skračić: Nismo u koaliciji niti smo ikad bili. Nego si dobija našu podršku i mi smo dali 
donačelnicu. 

Toni Turčinov: Dobro predsjedniče. Nek ovo uđe u zapisnik. 

Venčoslav Skračić: Apsolutno nek uđe u zapisnik. Nemojte brkati državnu razinu koaliciju HDZ-a i 
devetu izbornu jedinicu i desetu to su dvije različite izborne jedinice, znači u desetoj izbornoj jedinici, 
na koju se gospodin načelnik poziva je koalicija HDZ-a i HDS-a gdje je saborski zastupnik Dodig znači 



ovo nije atak na rušenje Vlade i na onih 76 famoznih glasova, molim vas svih da se vrate. Znači članica 
SDP-a oćemo je počekati pa da bude prisutna. Ja ću je počekati jer ne volim, ne izražavam potrebu da 
me neko ne uvažava za dignuti se. Želim da smo svi prisutni u debati u izlaganju da ne može poslije reći 
da triba ići gnjaviti kolegicu Vesnu da prisluša tonski zapis, ja mislim da za to imam pravo.  Evo pauza 
od 5 minuti. Slijedi nastavak sjednice, malo smo se konzultirali sa Edom Juragom, ti si Edo 
podpredsjednik isto, pa ako dopuštaš podpredsjedniče da se nastavimo samo s raspravom, evo 
donačelnica je tražila rič ako nije problem, evo dopuštam i nastavljamo sjednicu nakon kratke pauze 
od 5 minuta. Dajem riječ donačelnici Juliji Ježina. 

 Julija Ježina: Hvala predsjedniče vijeća. Ja ne bih previše okolišala zapravo bih se vratila na proračun 
iako nisam direktno bila uključena u sastavljanje istog. Međutim vidila sam neke dobre stvari koje 
smatram da bi trebalo podržati. U dobroj vjeri i nadi onog što je rekao načelnik da se nekakve izmjene, 
dopune i nadopune mogu napraviti rebalansom i amandmanom. Ja nisam sigurna da sam ovlašten 
predlagatelj, međutim postoji ta varijanta da se to napravi rebalansom. Onda ono što bi išlo kao moj 
prijedlog a to je da se izdvoje iz proračuna sredstva da se napravi studija uvale Hramina što je već 
traženo u prethodnom proračunu. A što je sukladno članku 18. uređenju Prostornog plana Općine 
Murter-Kornati. Osobno mislim da i kolege stranački da će me podržati da je to veoma bitno od 
krucijalne važnosti uređenja cile vale što se tiče privrednog i gospodarskog segmenta. Naročito 
očekujem Prostorni plan, usvajanje prostornog plana i izmjene i dopune idućeg plana i tom prilikom bi 
također tila ukloniti bilo kakve sumnje koje se javljaju i povezuju i imputiraju meni direktno ili 
indirektno. Znači da bi trebalo provesti jednu više tematsku studiju kojom bi se utvrdilo i prihvatni 
kapacitet vale i koja bi uzela u obzir i sve prometne i gospodarske djelatnosti a prije svega društveni i 
javni interes, ne privatni interes nego isključivo javni. Isto tako dosta ljudi me pitalo javile su se nekakve 
špekulacije da ću se ja kandidirati za direktora TZ-a, ovim putem to javno demantiram. Ja virujem da 
sam korisnija na ovom mistu načelniku kao njegova zamjenica i uklanjam svakakve dvojbe. Što se tiče 
proračuna da se vratimo na stvar, kontaktirala sam jedan urbanistički studio koji se inače bavi izradom 
prostorno problematskih studija spomenutih tematika, oni su dali svoju ponudu koja je u najmanju 
ruku aproksimativna i preliminarna iako nisu došli i ništa izvještačili neke okvirne cifre imamo ja sam ih 
tu donila i ja ću ih tu ostaviti kojim će to putom ići ili u sljedećem rebalansu ili… 

Toni Turčinov: Julija dozvoli. Mi ćemo podržati takvu ideju vjerovatno su svi za, možda je predsjednik 
protiv ali mi ćemo to podržati naravno smatramo da je to važno i da ćemo to odraditi ali ćemo dati 
uvjet da mi biramo izvođača tj. izrađivača studije. 

Julija Ježina: To ide preko javne nabave zato što je veliko. 

Toni Turčinov: Naravno ako bude veliko da će ići preko javne nabave. Reci Matea. 

Matea Bašić: Samo jedno pitanje. O kojem iznosu mi tu govorimo zapravo? 

Julija Ježina: Evo preliminarno cijena ponuđenih radova odnosno studije je 350 tisuća kuna bez PDV-a, 
znaci to je predmet javne nabave. 

Matea Bašić: To je jedno pitanje a drugo. Dali mi sada imamo prostora u proračunu, to je više pitanje 
za Mirnu, da se implementira u sljedeći proračun? 

Julija Ježina: Da. To je pitanje za Mirnu. 

Mirna Donđivić: Ne mogu ja to sad napamet vidit, triba što je prioritet u ovoj godini i šta se može skinuti 
i koliki će prihod biti, iz kojih prihoda da vidimo di imamo prostora za stavit, ali mislim ona je to sad 
rekla, ali ako je to njezin uvjet to ne može biti, to može Mile staviti na amandman. To se kad bude 
rebalans, meni načelnik dade nalog i ja to stavim kad bude rebalans onda se o tome raspravlja. Julija 
Ježina: Ne govorimo Mirna sada o tim formalno pravnim. 



Toni Turčinov: Mislim da smo se sad dogovorili, biti će prostora za to i druge projekte, hvala Bogu 
posložiti ćemo prioritete svi skupa. Tako ćemo se ponašati prema ovome projektu i svakom drugom.  

Venčoslav Skračić: Evo ja još dajem rič, reci Mirna kako smo donili ove izmjene u drugoj točki. Malo mi 
je to nejasno. Ako je usvojen a usvojen je na današnjoj sjednici Prijedlog izmjene dopuna proračuna 
Općine Murter-Kornati, a pro po ovoga pitanja, ovoga komentara Matee to nije pitanje. Dajem još riječ 
Eniju Turčinovu on se javija za riječ.  

Mirna Donđivić: Za ovaj proračun ne možemo staviti u rebalans, u izvršenju će biti nula, onda zašto ga 
stavljati uopće, nabijati neke troškove koji nisu opće ostvarljivi. 

 Venčeslav Skračić: Evo ja u ime kluba zastupnika, izvinite vijećnika, u ime kluba vijećnika HDZ-a dajem 
amandman na devetu točku dnevnog reda Prijedlog proračuna Općine Murter-Kornati, gdje ćemo uz 
kratko obrazloženje. Načelniče nisam vam upadao u riječ pa vas molim da ni vi meni ne upadate. Znači 
obrazloženje amandmana na Prijedlog proračuna za 2019. god., izrada prostorno programske studije 
uvala Hramina u Murteru sukladno članku 18. PPU Općine Murter-Kornati za daljnji razvoj Murtera od 
osobite je važnosti uređenje uvale Hramina i detaljno određivanje funkcija koje se mogu smjestiti u 
uvali i u njegovu međusobnom odnosu. S toga je nužna izrada odgovarajuće više tematske studije uvale 
Hramina, prirodna baština, socijološki, kulturološki značaj te društveni i javni interes u korištenju 
prometne i gospodarske djelatnosti te prihvatni kapacitet uvale i slično. I dokumentacije za prostorno 
i okolišno usklađivanje planiranih sadržaja i na uređenje uvale. Posebno je značajno definirati namjenu 
i uvjete uređenja zapadnog djela uvale način oblikovanja uvale uz poštivanje ekoloških uvjeta mora i 
podmorja. Tradicijsku obalu uz područje luke je potrebno očuvati u izvornom obliku a mogućnost 
povećanja broja vezova samo za potonjske brodove. 

Julija Ježina: Tako stoji u prostornom planu. Znači studija bi trebala sadržavati analitički dio i trebala bi 
ponuditi smjernice za urbanističko arhitektonski segment prirodnu baštinu, kulturnu baštinu i javni 
aspekt, pomorsko maritivni aspekt i gospodarski segment. 

Toni Turčinov: Evo potpišite, Joso, Mile potpišite. 

Milan Ježina: Evo mi ćemo dati amandman a ja ću ga potpisati. On je uobličen i formuliran. I gotovo. 

Julija Ježina: Znači dogovorili se jesmo. Formalno pravno smo našli modalitet. Mirna ti ćeš to u nekom 
idućem riješiti i to je to. 

Mirna Donđivić: Može, ja ću ispraviti proračun i to staviti. Amandman ide u prilog proračuna. Ili ćemo 
nešto smanjiti i to staviti, šta ćemo sad. 

Mile Ježina: Ja znači u ime vijećnika HDZ-a predlažem amandman na proračun onako kako ga je 
formulirala donačelnica.  

Venčoslav Skračić: Ko je za ovakav prijedlog amandmana? Evo ja ću se još javiti za rič tj. dajem rič Edu 
Juragi. 

Edo Juraga: Evo mi smo tek sad počeli razgovarati. Samo par minuta, ako ja trpim već dvi ure valjda 
ćemo preživjeti još par minuta. Za crkvu Sv. Mihovila u proračunu je predviđeno 50 tisuća kuna, to je 
kapitalni projekt. Svakome je jasno da je potrebna adaptacija odnosno renoviranje naše crkve. Krov 
samo što ne prosjedne, ovaj sjeverni zid tu voda curi i padaju komadi žbuke. Bilo tko ko je upućen zna 
da je bilo razgovora i sa biskupom i tako dalje. Biskupija je, kratko rečeno, zahtijevala da bi ona stala 
iza tog projekta, oni su tražili izvedbeni projekt, izradu idejnog izvedbenog projekta. Da bi se mogla 
planirati sredstva. Koliko sam čuo, novaca za taj projekt bilo bi 100 tisuća kuna, sam taj projekt bez 
kojega se ne može danas, niti tražiti ponude i tako dalje. Dali je općina tu barem mogla podmetnuti 
leđa. 



Toni Turčinov: Edo to je ono što sam ja reka, znači nije bitno u proračunu koliko piše neka stavka, stavku 
moremo povećavati ili smanjivati. To nije rebalans, to možemo ići postupno kroz rebalans, mi stavljamo 
neke stvari u proračun koje ne pokrenemo uopće. Trenutno smo u dogovoru s don Ivanom i don Mirom 
da ide crkva Gospe od Gradine, danas sutra ćemo saznati koliko smo sredstava dobili od Ministarstva 
kulture tako da zajedno s Općinom Tisno idemo prema uređenju te crkve. I gospodin Galušić će tu izaći 
sigurno u susret, koji će raditi izvedbeni projekt, tako da nije problem, eli tako Luka, tih 50 dignuti na 
100 tisuća. 

Mirna Donđivić: Crkva Sv. Mihovila, to su kapitalne donacije, mi ćemo samo ta sredstva doznačiti. 

Toni Turčinov: kao što sam rekao nije to sve što piše na papiru da će to biti toliko. Mi ne možemo dati 
točnu projekciju. Predsjedniče ja vas ne prekidam nemojte ni vi mene. Gospodine predsjedniče molim 
vas samo nemojte dugo. 

Venčoslav Skračić: Evo ja ću se nadovezati na Eda i prokomentirat ću i ovaj naš prvi amandman i malo 
ću još vas zadaviti. Da dođe malo red na mene da davim, ne fizički nego kroz raspravu mislim, i očitova 
ti se za ovaj prvi amandman. Tako da na ovu studiju, uz obrazloženje amandmana koji sam ja pročitao 
mene onaj zadnji pasus gdje se spominju pontoni, zato nisam do kraja ni pročita. Mislim da je dovoljno, 
da se amandman može obrazložiti u par riči. Ja isto smatram, mi tu imamo jednu ponudu od nekih 350 
tisuća kuna što je donačelnica Julija rekla, bez PDV-a u cijenu nije uključen PDV, znači još postoji 
mogućnost da će kroz dokumentaciju biti potrebno možda nekad raditi, arheološka, ko što imamo ovu 
Lukinu plažu, a Lukinu, Argonautinu, Općinsku ili našu kako hoćemo. Argonauta je stvorila ti projekt još 
za vrime Martine, od osnutka da se ne vraćamo sada u povijest da ne idem predugo i preširoko. Ona 
ima obuhvat koji ima i imamo po mom mišljenju smanjenje na uštrb, i šta smo donili ciljanim uštedama 
u odluci četvrtog prostornog plana di smo naveli da se radi smanjenje, da se proširi obuhvat arheološke 
plaže na uštrb čestice koja je jedan jedini mogući prostor za širenje groblja. To je promaklo meni 
osobno. Prvotna je bila opcija sa zip-lineom pa se od toga odustalo, mi smo donili da podsjetim onu 
odluku, to mogu i u zadnjoj točki pa ću to priskočiti. Ali moram napomenuti da smo se u toj odluci o 
izmjeni i dopuni Prostornoga plana stavili i tu odrednicu, eli tako Luka. Mislim da je to jedan sastavni 
dio groblja Gradina koje je stvarno jedno od najlipših groblja na Jadranu, na Hrvatskoj strani Jadrana. 
Mislim da se tote nebit ribalo, da imamo tamo neke sanitarne, prezentacijski centar u sklopu groblja, 
mislim da to nije primjereno a na kraju krajeva imali smo zadnji veliki sprovod od pokojnoga saborskog 
zastupnika Ante Markova, imali smo nedolične scene di su nam kupači prilikom žalovanja, prolazili kroz 
povorku, kroz puk. Bilo je par kupača koji su došli s arheološke plaže, zato mislim da o tom segmentu 
groblja tribamo paziti i da ga ukomponiramo mislim da je to jako bitno. Ako tamo planiramo neke 
zabavne sadržaje, neke prateće sadržaje tipa prisvlačilište, javni wc. I ako će to biti na čestici di je bilo 
groblje, mislim ja to ne mogu prihvatiti. Već unaprid neću podržati prostorni plan, zato što mislin da je 
to nedolično bez obzira što smo to u ciljanim odlukama to naveli. Ja sam glasao za te ali mi je promaklo 
moram priznati, zato što nisam bio fokusiran, tek naknadno je to uočeno. U prvotnoj varijanti tih odluka 
smo imali zip-line, pa smo od njega odustali, ne mi nego predlagatelji, u ovom slučaju načelnik je 
odusta. Opet se vraćamo na prvu točku dnevnoga reda i zašto sam ja stavio dva dnevna reda na 
glasanje, zato što ja nisam predlagaoc dnevnoga reda. Znači da se vratim na proračun i na uređenje 
uvale. Mislim da uvala mora biti sveobuhvatna, po momu od Gradine tj. od punte, di počinje plovni put 
tj. ulazak za velike brode u Murter, zato što Gradina nije samo plaža, kupanje, sunčanje i ovo. Ona je 
prvenstveno za ulazak velikih brodi. Ne mogu veliki brodi ući u Murter kroz Vinike, to je tehnički 
nemoguće, cilo Murtersko ribarstvo ne bi bilo moguće bez toga prolaza. Osim maloga ribarstva i ovih 
nazovimo ih dragara, oni mogu u najmanju škrapu ući. Tehnički veliki brod ne može proći. To nam je 
prvenstveno plovni ulaz i da cilu valu moramo sagledati od punte Gradine do Zaraća, mislim da je to 
cili obuhvat vale, na kraju krajeva mi moramo zaštititi ulaz u valu, mislim da je to premalo novaca, da 
350 tisuća kuna ako se neki izvanredni trošak pojavi, to će možda Ivana jer ona se bavi tom tematikom, 
predsjednik je aludira na nju na izradu plana, ako se ne varam ako sam dobro pazija. Jesi li ti u toj 
tematici pontona valobrana, studiju vale. U ovim studijima vale utjecaja vale mostići, most ovaj. 



Ivana Juran Magdić: Ne nisam ja u tome nego u valnoj studiji, vjetar valovi i to. 

Venčoslav Skračić: Znam da nešto radiš oko marine, ti se s tim baviš. 

Julija Ježina: Dopusti da se uključim. Ova cifra ne uključuje hidrografiju ni vjetro-valnu studiju. 

Venčoslav Skračić: Znači to je oko nekih 30 tisuća kuna plus PDV. 

Julija Ježina: To je samo za arheološko. 

Venčoslav Skračić: To je samo za arheološko ako bi proširili tu. Ja predlažem i dajem u ime Kluba 
vijećnika HDZ-a amandman, i ja bi tu stavija cifru nekih 350 tisuću kuna bez PDV-a na nekih 500 tisuća 
kuna. Ako nam se pojave neki izvanredni troškovi. Čisto da uđemo da kalamo iz nekih drugih stavki. 
Primjer iz stavke da umanjimo. Po miljuna kuna, mislim da je to dovoljno da će to pokriti, predlažem 
da to skalamo iz stavke, kako si Mirna rekla? U komu je to razredu, kapitalne donacije. Moramo negdi 
skinuti.  

Julija Ježina: Ti Venčo samo predlažeš amandman. Znači ovako za prijedlog amandmana bitan je 
program aktivnost broj konta i naziv rashoda i to je dovoljno. Dokument prostornog uređenja. To je 
sasvim dovoljno. 

Venčoslav Skračić: Tija sam da u nekoj stavci smanjimo. 

Mirna Donđivić: Kad bi mo se držali pravila onda bi ste vi trebali u proračunu izčitati pa predložiti, šta 
bi se moglo smanjiti, pa bi se to prihvaćalo. Pošto je to tako došlo sada.  

Venčoslav Skračić: Zato ja i predlažem da amandman bude pravilno. Jesan Mirna dobro reka? 

Mirna Donđivić: Je ali ne mogu ja sada vidjeti šta ću ja smanjiti, treba to vidjeti. 

Venčoslav Skračić: Evo ja predlažem da u stavku di su npr. Uređenja arheološke plaže, da mi stavimo, 
pa ćemo mi lako poslije nadonžutivati. Ja sad to predlažem da ne bude, nema. Evo predlažem 
amandman. Moj amandman glasi ovako, ovo je drugi amandman. Ovo je drugi amandman kojega ja 
predlažem, evo obrazloženje amandmana. Evo ja predlažem da se aktivnost 100801 odgojno 
administrativne tehničko osoblje. 

Toni Turčinov: Nećemo ti izglasati taj amandman, kako god ti reka. Nemaš većinu. 

Venčoslav Skračić: Evo ovako ćemo. Izgradnja reciklažnog dvorišta smanjio bih tih pola miljuna kuna, 
znači iz miljuna u pola miljuna kuna a poveća bi ovu stavku iz amandmana. Nisam dovršija kad dovršim 
onda ćete. Iz amandmana za preliminarna i aproksimativna ponuda za izradu prostorno projektne 
studije uvala Hramina. Evo to je moj prijedlog i moj amandman stavljam ga na glasovanje. Ko je za? 
Mile? 

Mile Ježina: ja ću biti vječno suzdržan iz razloga , nismo se dogovorili. U ime HDZ-a ti si sam…. 

Venčoslav Skračić: Ko je protiv? Znači konstatiram da je amandman odbijen uz 2 glasa ZA, i 8 suzdržanih 
i konstatiram da je drugi amandman odbijen. Znači imamo amandman na proračun, ovi prvi, eli tako. 
Sad stavljam proračun na glasanje tj. stavljam 9. točku dnevnog reda Proračun Općine Murter-Kornati 
za 2019. 

• Prijedlog Proračuna Općine Murter-Kornati za 2019. godinu prihvaćen  je sa 9 glasova ZA i 1  
PROTIV 
 
 
 



10. Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Murter-Kornati za 2019. godinu 
 

Melanija T. Rameša: znači ovako ukratko, uz proračun se donosi odluka o izvršavanju proračuna, vi ste 
je dobili tu u privitku. Njome samo definiramo jedno zaduženje u članku 6. koje će naknadno biti 
obrazloženo pod točkom 19. dnevnog reda. To je to. 

Venčoslav Skračić: Imali ko pitanja za ovu točku dnevnog reda? Ako nema stavljam 10. točku dnevnog 
reda na glasovanje. 

• Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Murter-Kornati za 2019. godinu prihvaćen je  
sa 9 glasova ZA i 1 PROTIV  
 
  

11. Prijedlog Plana razvojnih programa Općine Murter-Kornati za 2019. godinu s projekcijama 
za 2020. i 2021. godinu 

 
Melanija T. Rameša: To je isto sastavni dio proračuna. Znači uz proračun se donosi plan razvojnih 
programa za sljedeću godinu sa ukratko navedenim ciframa i programima za sljedeće dvije godine. 
Nema tu šta. 

Venčoslav Skračić: Znači ako nema pitanja stavljam 11. dnevnog reda na glasovanje. 

• Prijedlog Plana razvojnih programa Općine Murter-Kornati za 2019. godinu s projekcijama za 
2020. i 2021. godinu prihvaćen je sa 9 glasova ZA i 1 PROTIV 

 

12. Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2019. 
godinu 

 
Melanija T. Rameša: Po Zakonu o komunalnom gospodarstvu uz proračun se donosi i program 
građenja komunalne infrastrukture u programu su znači navedene stavke koje Općina namjerava 
izgraditi u sljedećoj godini a odnosi se na javnu površinu, nerazvrstane ceste, javnu rasvjetu, 
groblje i nekakve građevinske objekte. Po stavkama su detaljno navedeni objekti i cifre koje se 
sukladno proračunu izdvajaju za ostvarenje navedenih stavak. Ako kome nije što jasno može 
slobodno pitati. 

Venčoslav Skračić: Imamo li pitanja za ovu točku dnevnog reda? Ako nema stavljam 12. točku dnevnog 
reda na glasovanje. 

• Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2019. godinu 
prihvaćen je sa 9 glasova ZA i 1 PROTIV 
 

13. Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2019. 
godinu 

 
Melanija T. Rameša: Isto tako prema Zakonu o komunalnom gospodarstvu navode se uz proračun 
održavanje komunalne infrastrukture. U programu su navedene stavke koje se odnose na održavanje 
sa rashodovnom stranom u članku 1. ako kome nije što jasno može pitati. 

Venčoslav Skračić: Evo imamo li pitanje na ovu točku dnevnog reda. Ako nema stavljam je na 
glasovanje. 

• Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2019. 
godinu prihvaćen je sa 9 glasova ZA i 1 PROTIV 



 
 
 
14. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 2019. godinu 
 

Melanija T. Rameša: Sukladno javnom pozivu koji je bio istaknut za udruge za sport i kulturu još u 9. 
mjesecu ove godine. Napisana su sredstva ovisno o različitim programima koje su udruge napisale, koje 
su se javile na taj natječaj. Osim udruga što se tiče ovog programa u kulturi uvrstili smo još i sredstva 
za rad naše knjižnice, budući da je to osnovna djelatnost u  početku programu su navedena sredstva 
za rad knjižnica. U članku 4. su navedene udruge iz ove djelatnosti i financijska sredstva koja bi se kroz 
ovu godinu njima dodijelila. Sve su se ove udruge javile na javni natječaj odnosno poziv koji je bio 
istaknut za financiranje sporta odnosno kulturnih djelatnosti. 

Venčoslav Skračić: Ako nema pitanja staviti ću 14. točku dnevnog reda na glasovanje. Ima li pitanja? 

• Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 2019. godinu   prihvaćen 
je sa 9 glasova ZA i 1 PROTIV 
 
15. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Općine Murter-Kornati za 2019. godinu 
 

Melanija T. Rameša: Evo isto kao i za kulturu, sportske udruge su se javile na natječaj koji je bio raspisan 
u 9. mjesecu sukladno njihovim programima izrađen je ovaj program koga ste dobili u prilogu. 

Venčoslav Skračić: Znači imamo li pitanja, evo Melaniju ste čuli u obrazloženju. Ako nema pitanja 15. 
točku dnevnog reda stavljam na glasovanje. 

• Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Općine Murter-Kornati za 2019. godinu prihvaćen 
je sa 9 glasova ZA i 1 PROTIV 
 

 

16. Prijedlog Programa javnih potreba u zdravstvu i socijalnoj skrbi Općine Murter-      
Kornati    za 2019. godinu 

 
Melanija T. Rameša: Sukladno Zakonu o socijalnoj skrbi jedinice lokalne samouprave dužne su osigurati 
sredstva za obavljanje djelatnosti socijalne skrbi koje su nabrojene u članku 6. tu su istaknuti svi 
programi i financijska sredstva koja općina dodjeljuje udrugama i pojedincima. Od pomoći, troškova 
ogrjeva, potpora mladim obiteljima, potpora za novorođenu djecu, stipendija, školarina, financiranje 
rada Crvenog križa itd. 

Venčoslav Skračić: Ima li pitanja? Ako nema stavljam 16. točku na glasovanje. 

• Prijedlog Programa javnih potreba u zdravstvu i socijalnoj skrbi Općine Murter-Kornati    za 
2019. godinu prihvaćen je sa 9 glasova ZA i 1 PROTIV 
 
17. Prijedlog korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u 

prostoru na području Općine Murter-Kornati za 2019. godinu 
 

Melanija T. Rameša: u ovom programu su navedena sredstva naknade za zadržavanje nezakonito 
izgrađenih zgrada koje će se namijeniti za troškove izrade izmjena Prostornog plana Općine Murter-
Kornati i održavanje programa komunalnih infrastruktura. Tih sredstava u idućoj se godini planira 
ostvariti iznos od 145 tisuća kuna. 



Venčoslav Skračić: Ima li pitanja treba li dodatno pojasniti? Nema pitanja. Onda ću ovu točku staviti na 
glasovanje. 

• Prijedlog korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru 
na području Općine Murter-Kornati za 2019. godinu prihvaćen je sa 9 glasova ZA i 1 PROTIV 

 

18. Prijedlog utroška dijela boravišne pristojbe namijenjene poboljšanju uvjeta boravka 
turista na području Općine Murter-Kornati za 2019. godinu 

 
Melanija T. Rameša: Ovim programom se sredstva dobivena boravišnom pristojbom u planiranom 
iznosu od 200 tisuća kuna nastoje održavati klupe, plaže, parkovi i javne površine na području naše 
Općine. Iznos je namijenjen poboljšanju uvjeta boravka turista, piše u programu i svrha i iznos. Ne znam 
što bi tu moglo biti nejasno. 

Venčoslav Skračić: Treba li još pojasniti dodatno? Onda ću staviti 18. točku dnevnog reda na glasovanje. 

• Prijedlog utroška dijela boravišne pristojbe namijenjene poboljšanju uvjeta boravka turista na 
području Općine Murter-Kornati za 2019. godinu prihvaćen je sa 9 glasova ZA i 1 PROTIV 

 

19. Prijedlog Odluke o zaduživanju Općine Murter-Kornati 
 

Melanija T. Rameša: Ovom se odlukom Općina Murter-Kornati namjerava zadužiti u ukupnom iznosu 
od milijun ipo kuna. U svrhu modernizacije javne rasvjete. Rok otplate bi bio 7 godina bez počeka, uvjeti 
kredita su tu navedeni. 

Toni Turčinov: To je važno naglasiti kolika nam je kreditna godišnja stopa toliko ćemo smanjiti 
potrošnju električne energije. Znači rasvjetu plaćamo 100 tisuća kuna a ovako će nam rata kredita biti 
70 tisuća tako da ćemo moći. Kroz 7-8 godina ćemo investiciju isplatiti samo na ovoj uštedi energije sa 
led lampama. Zato je taj projekt dobar i ne uzima ništa više nego puno nam daje a malo uzima. 

Venčoslav Skračić: Ima li ko kakvih pitanja na ovu temu? Ako nema pitanja stavljam 19. točku na 
glasovanje. 

• Prijedlog Odluke o zaduživanju Općine Murter-Kornati prihvaćen je sa 9 glasova ZA i 1 PROTIV 
 

20. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka 
zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Murter-Kornati za 2019. godinu 

 
Melanija T. Rameša: Ovom odlukom određen je iznos koji u idućoj godini dobiva svaki član vijeća iz 
općinskog proračuna s time da pripadnice ženskog spola imaju pravo na 10 posto uvećan iznos. 
Detaljan omjer snaga prikazan je u članku 4. prikazane odluke. 

Venčoslav Skračić: Ima li pitanja? Ako nema stavljam 20. točku na glasovanje. 

• Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka zastupljenih u 
Općinskom vijeću Općine Murter-Kornati za 2019. godinu prihvaćen je sa 9 glasova ZA i 1 
PROTIV 

 

 



21. Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Općine Murter-Kornati za 2018. 
godinu i Godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite za 2019. godinu 

 
Melanija T. Rameša: Sukladno Zakonu o civilnoj zaštiti, predstavničko tijelo u postupku donošenja 
proračuna razmatra i usvaja godišnju analizu stanja za prethodnu godinu. Godišnji plan za iduću 
godinu, u analizi smo napisali što smo po planu civilne zaštite radili. Ukratko smo iznijeli plan, s 
naglaskom na rashodovnu stranu za 2019. godinu. To je ono što smo po zakonu dužni napraviti.  

Venčoslav Skračić: Ima li pitanja, treba li pojašnjenje? Ako ne treba stavljam 21. točku na glasovanje. 

• Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Općine Murter-Kornati za 2018. godinu i 
Godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite za 2019. godinu prihvaćena je sa 9 glasova ZA i 1 
PROTIV 
 

22. Prijedlog Zaključka o prijedlogu za imenovanje sudaca porotnika Općinskog suda u 
Šibeniku 

Melanija T. Rameša: Od Šibensko-kninske županije smo dobili u 11. mjesecu dopis da utvrdimo 
prijedlog za imenovanje sudaca porotnika Općinskog suda u Šibeniku. Mi smo sa naše strane stavili dva 
upravna pravnika Vesnu Juran i Danielu Bašić. To ne znači da će oni biti suci porotnici, to ovisi i o 
županijskoj skupštini koje u konačnici i imenuje. 

Venčoslav Skračić: Stavljam 22. točku dnevnoga reda na glasovanje. 

• Prijedlog Zaključka o prijedlogu za imenovanje sudaca porotnika Općinskog suda u Šibeniku 
prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

23. Prijedlog Odluke o donošenju IV. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine 
Murter-Kornati 

 
Toni Turčinov: Treba li nešto ponoviti ili je dovoljno ono što sam rekao ranije. O tom planu bi se dalo 
razglabati. Vjerojatno bi te dobili više informacija o njemu. Dobili bi te podatke meni je ža što je 
predsjednik to izbacija, nema smisla da sad prolazimo kroz to sve. Već smo 2-3 put donosili odluke o 
tim točkama koje smo rekli da ćemo odraditi u prostornom planu. Radi se općenito o općinskim 
projektima od reciklažnog dvorišta do Raduča, tako da ima tu i nešto dokumentacije projekata, mislim 
da nema razloga da se to ne izglasa jer samo poboljšanja i olakšanja na izdavanje građevinskih dozvola 
DPU-A i slično. Ako netko želi nešto pitati može doći do mene ili nazvati, nema smisla da sad prolazimo 
svih 20. točaka. 

Melanija T. Rameša: Ja ću se samo kratko nadovezati. Nakon odluke o izmjenama i dopunama i 
procedure koju smo odradili, u konačnici smo dobili suglasnost od Ministarstva, i sad je normalni slijed 
da se donese odluka o donošenju.  

Toni Turčinov: Ja predsjednika neću ni pitati zašto je to maka. Bolje je tako. 

Venčoslav Skračić: Objasniti ću kolegici Mateji. Smatram da ova točka nema smisla u ovo blagdansko 
vrime. Preishitreno je i triba se provesti šira rasprava. Ja sam za da mi provedemo i otvorimo raspravu. 
I na kraju krajeva ja otvaram raspravu na ovu temu i na raspravu se javljam. Znači na raspravu se 
javljam, držim da se ovo mora podrobnije raspraviti i moramo sagledati veće, zato što nam je to 
najtemeljitiji prostorno planski dokument uz proračun. To su nam dvije točke koje mi stavljamo na istu 
sjednicu. Prijedlog Općinskoga načelnika je bio da na istoj sjednici dođe do izglasavanja proračuna i 
izglasavanja takozvanih izmjena i dopuna Prostornoga plana. Imamo jedan osnovni Plan, a ovo su sve 
nadopune i pitanje je koji je pravi osnovni plan. Jer uvijek se karte te mišaju to Vesna najbolje zna. Tu 
je Tea Berković koja je radila za institut građevinarstva Hrvatske. Bili smo svi složni oko toga da se 



prijeđe i načelnik je izabrao  Alteraciju kao izrađivača plana iz IGH-a koji je radio prijašnje planove, znam 
da je prethodni plan po mom sudu nelegalan i dobio je suglasnosti kako je dobio, u zadnji dan pred 
saziv kad je doša gospodin Načelnik iz Zagreba pa je rekao „mi imamo suglasnost“. I to se moralo pred 
izbore doniti, to se moralo. Ja sam i onda predlagao i sad da se sačeka da se sazove novi saziv vijeća i 
da se, normalno bio sam suzdržan na glasanju od toga plana. Skratiti ću, mislim da je ovo preduboka, 
mogu ovako u nedogled, pošto je Ivanja ljudi imaju, Mile ima sina Ivu koji čeka doma, imamo Ivanu 
Juran Magdić koja bi u Šibenik išla, i kolegicu Drescher koja je isto Ivana. Ujedno koristim prigodu da 
čestitam Ivi, ja ću mu se osobno ispričati što mu otac nije došao na imendan. Da ne duljim jer vidim da 
ima malo nervoze jer Božićno je vrime. Ne bi volio da me prekidate, vratit ću se zato sam skalao ovu 
točku dnevnog reda i sljedeću točku dnevnog reda šta se nadovezuje. Ka šta sam bija protiv proračuna 
tako ću biti i za 24. točku dnevnog reda, unaprid govorim, koja je nastavna točka ovome planu. Ka šta 
je meni Mirna maloprije tumačila da se ne može nešto izbacivat, bilo mi je nejasno pa sam tražio 
pojašnjenje jer imam pravo na to, zato što ja nisam završio računovodstvo niti financije niti san 
analitičar, ja san SSS srednja stručna sprema. Ispričava san se na ulasku što kasnim par minuta. Što se 
tiče moga kašnjenja još se jedan put svima ispričavan. I zato san kala ove dvi točke dnevnoga reda. Ima 
li pitanja? Pošto načelnik inzistira na tomu ja ću staviti 23. točku dnevnog reda na glasanje. 

• Prijedlog Odluke o donošenju IV. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Murter-
Kornati prihvaćen je sa 8 glasova ZA, 1 SUZDRŽANIM i 1 PROTIV  
 

24. Prijedlog Odluke o izradu UPU Raduč i s tim povezane V. Izmjene i dopune Prostornog 
plana uređenja Općine Murter-Kornati 

 
Venčoslav Skračić: ako treba pojašnjenje ali mislim da sam ga već dao u prethodnoj točki, ima li tko 
pitanja, ako nema stavljam 24. točku dnevnog reda na glasovanje,  tko je za ? 

• Prijedlog Odluke o izradu UPU Raduč i s tim povezane V. Izmjene i dopune Prostornog plana 
uređenja Općine Murter-Kornati prihvaćen je sa 9 glasova ZA i 1 PROTIV 

 

Sjednica Općinskog vijeća završena je u 19,24 sati. 

 

Zapisničar:       Potpredsjednik: 

Vesna Juran       Edo Juraga 

 


